
Bestyrelsesmøde 25/1 2017 

Deltagere: Børge Klint, Finn Christensen, Johannes Jacobsen, Lars Poulsen 

Afbud: Thomas Bonderup, Christina Juel 

 

Referat: 

1. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde  

Børge kom med rettelse til følgende del af pkt. 1  

”Børge har de seneste år stået som kontakt for og status på vej og legepladsvedligehold. Børge 

kontakter Thomas i.f.t. at overtage denne opgave.” 

Ovenstående skulle i stedet være: 

”Børge har de seneste år stået som kontakt for og status på vej. Børge kontakter Thomas i.f.t. at 

overtage denne opgave.” 

Referatet ellers godkendt uden yderligere kommentarer. 

 

2. Generalforsamling - planlægning 

Dagsorden for generalforsamlingen forventes at være den samme som i 2016. 8. Marts 2017 kl. 19.00 

foreslås som tidspunkt for generalforsamling. Dagsorden og tilhørende dokumenter udleveres i 

weekend d. 18.-19. Februar. Eventuelle forslag til behandling på generalforsamlingen skal indgives til 

bestyrelsen senest 1. Marts. 

Status på vejen skal inkluderes i formandens beretning. Revneforsegling er foretaget siden sidste 

generalforsamling.  

Beregninger for vejfonden skal opdateres i.f.t. overgangen af Bredkær Tværvej til offentlig vej. 

LP får revideret regnskabet sammen med ejerlaugets revisor for 2016 inden næste bestyrelsesmøde.  

Valg til bestyrelse. Johannes Jacobsen er kun valgt for et år og ønsker ikke at fortsætte. Lars Poulsen er 

på valg. 

 

3. Fastelavn 

Fastelavn afholdes søndag d. 26. februar. Børge forestår indkøb af drikkevarer, slik, fastelavnsboller, 

konge/dronningekroner, gaver og tønder samt kontakter Sølystskolen i.f.t. brug af Aula/Festsal. 

Indbydelse til fastelavn uddeles sammen med indkaldelse til generalforsamling 

 



4. Økonomi status 

Der er udført reparationsarbejde på vejene og regningen lyder på ca. 133.000 DKK, og denne er betalt 

siden sidste bestyrelsesmøde. 

 

5. Støjklage 

Lars har kontaktet Naturklagenævnet for status på sagen, men har endnu ikke modtaget svar. 

 

6. Eventuelt 

Sæde til baby gynge på legepladsen bør udskiftes hurtigst muligt. Børge undersøger og skaffer et nyt. 

Johannes foreslår at Thomas Appel Hansen (Søtoften 42) arbejder videre med tilbud fra Waoo fiber. 

Johannes kontakter Thomas i.f.t. det videre forløb. 

Foreningens hjemmeside er blevet nedlagt grundet manglende betaling af abonnement ved en fejl. 

Lars er i kontakt med leverandør via Søren Gildsig og forventer at denne genetableres snarest.  

 

7. Næste møde 

Næste møde afholdes fredag d. 10 Februar kl. 16.00  hos Johannes (Søsvinget 38). 

 

 

 Lars Poulsen 

2017-01-25 


